

As of 24 Mar. 2025, this is the most current version available. It is current for the period set out in the footer below. It is the first version and has not been amended.

Le texte figurant ci-dessous constitue la codification la plus récente en date du 24 mars 2025. Son contenu était à jour pendant la période indiquée en bas de page. Il s'agit de la première version; elle n'a fait l'objet d'aucune modification.

THE DEGREE GRANTING ACT
(C.C.S.M. c. D25)

Yellowquill University College Degree Granting Regulation

Regulation 62/2024
Registered July 5, 2024

Granting of degrees

1(1) Yellowquill University College Incorporated is authorized to grant a Baccalaureate of First Nations Knowledges degree and a First Nations Bachelor of Education degree to a person who successfully completes Yellowquill's 150 credit hour First Nations Bachelor of Education program.

1(2) For greater certainty, the provisions of subsection 2(1) of *The Degree Granting Act* do not apply to Yellowquill University College Incorporated in respect of the program referred to in subsection (1).

Repeal

2 This regulation is repealed three years after it is made.

LOI SUR L'ATTRIBUTION DE GRADES
(c. D25 de la C.P.L.M.)

Règlement sur l'attribution de grades par le Yellowquill University College

Règlement 62/2024
Date d'enregistrement : le 5 juillet 2024

Attribution de grades

1(1) L'établissement Yellowquill University College Incorporated est autorisé à décerner un baccalauréat en savoirs autochtones et un baccalauréat en éducation en milieu autochtone aux personnes qui terminent avec succès son programme de baccalauréat en éducation en milieu autochtone intitulé *First Nations Bachelor of Education* qui comporte 150 heures-crédits.

1(2) Il demeure entendu que le paragraphe 2(1) de la *Loi sur l'attribution de grades* ne s'applique pas à l'établissement Yellowquill University College Incorporated en ce qui a trait au programme visé au paragraphe (1).

Abrogation

2 Le présent règlement est abrogé trois ans après sa prise.